
Referat 

 
2. bestyrelsesmøde 2014/2015 i Beboerforeningen Mølledammen område VII, 
Mølledammen 1-113 og Møllevangen 2 
 
 
Fremmødte: 
 
Michael (nr. 99), Anders (nr. 89), Helle (nr. 83), Christian (nr. 101) og Jesper (nr. 97) 
 
Referent: Jesper 
 
 
0. Godkendelse af referat 
Referatet af 1. bestyrelsesmøde blev godkendt med enkelte ændringer. Christian lægger referatet ind 
på foreningens hjemmeside.  
 
1. Siden sidst (i vilkårlig rækkefølge) 
 
- Skade på skraldeskur er udbedret.  
 
- Referat fra generalforsamling er udarbejdet og godkendt.  
 
- Afgående formand og bestyrelsesmedlem har modtaget vingave som tak for arbejdet i bestyrelsen. 
 
- 25 havde tilmeldt sig havedagen. Alle får frokost, øl og vand. Der var indkommet 2 forslag 
vedrørende  vedligeholdelsen. 
 
- Christian har haft kontakt med Jens (nr. 93) med henblik på at indhente tilbud på vedligeholdelse 
af asfalt. Det er aftalt, at Jens tager kontakt til 2 rådgivere / entreprenører som kommer med tilbud 
og forslag til vedligeholdelse.  I første omgang bliver der formentlig blot tale om udbedring af 
huller. Senere vil der skulle gennemføres en større renovering af asfalt. Der arbejdes videre på 
sagen.  
 
- Helle havde indhentet 3 tilbud på maling af skraldeskure, legeplads mv. Bestyrelsen lægger forslag 
op til næste generalforsamling. 
 
-   Anders (Christian?) havde haft kontakt med kommunen vedrørende trafiksikkerhed ved 
indkørsler til parkeringspladser. (Anders/Christian hvad kom der ud af det …?) 
 
- Christian er i gang med at opdatere hjemmeside, herunder lægge alle referater fra 
generalforsamlinger ind på hjemmesiden samt opdatere mailadresser for alle beboere.  
 
- Der var indhentet tilbud på lugning på 3.000 kr. årligt inkl. moms. Tilbuddet betyder, at ukrudt 
sprøjtes og fjernes. Foreningen tager imod tilbuddet (husker ikke hvem der havde indhentet 
tilbuddet).  
 
 
 
 
 



Referat 

 
 
Opgaver før næste møde: 
 
- Michael udarbejder en skriftlig henvendelse til dem der parkerer ulovligt hvor der appelleres om 
ikke at parkere på vejen.  
 
 
2. Opfølgning på foreningens kontrakter og aftaler 
Blev ikke behandlet  (såvidt jeg husker).  
 
3. Nyt fra haveudvalget  
- 25 havde tilmeldt sig til havedagen. Alle får frokost, øl og vand. Der var indkommet 2 forslag 
vedrørende  vedligeholdelse på havedagen. 
 
4. Nyt fra legepladsudvalget  
Intet nyt.  
 
5. Budget og regnskab 
Der forventes pt. ingen budgetoverskridelser.  
 
6. Kontingent 
12 husstande var i restance for betaling af kontingent og 1 for betaling af afdrag på legeplads. 
Michael henvender sig til dem der mangler at betale, og påminder dem om at betale.  
 
7. Eventuelt 
Intet.  

  
 
 

 
 


